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P R O T O K Ó Ł Nr XI/2019 

z obrad XI sesji Rady Gminy Wisznice 

 

Obrady odbyły się w dniu 9 września 2019 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w 

Wisznicach. Rozpoczęcie obrad godz. 1410 zakończenie obrad godz. 1515 

 

Radni obecni na sesji: 

1. Bancarzewski Michał  

2. Bandzerewicz Wiesława 

3. Biełuszka Krzysztof  

4. Chustecki Grzegorz  

5. Daniłoś Helena  

6. Filipczak Kamil  

7. Izdebski Krystian   

8. Kiryczuk Janusz  

9. Jakubiuk Mariusz      

10. Korszeń Teresa 

11. Kopiś Hubert  

12. Mazurek Dariusz     

13. Nuszczyk Ewa    

14. Semeniuk Andrzej   

15. Szajda Dariusz   

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni:  

  

BRAK. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawy organizacyjne: 

 stwierdzenie quorum, 

 przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji Rady Gminy. 

3. Sprawozdanie Wójta z wykonania bieżących zadań i uchwał Rady Gminy. 

4. Podjęcie projektów uchwały w sprawie: 

 udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Przemienienia Pańskiego w 

Wisznicach, 

 wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Białej Podlaskiej,  

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 2019, 

 zmian w budżecie Gminy na 2019 rok. 

5. Interpelacje i zapytania. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad XI sesji Rady Gminy Wisznice. 

 

 

Punkt 1 

 

XI sesję Rady Gminy Wisznice otworzyła i obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady 

Gminy Ewa Nuszczyk. Na wstępie Przewodnicząca poprosiła wszystkich obecnych o 

powstanie i uczczenie minutą ciszy pamięć Ś.P. Krzysztofa Bartkowskiego – Sekretarza 
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Gminy Wisznice. Następnie powitała przybyłych na dzisiejsze obrady Wójta Gminy Wisznice 

– Piotra Dragana, pracowników Urzędu Gminy oraz wysoką radę. 

 

Punkt 2 

 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Nuszczyk stwierdziła, iż w 

obradach uczestniczy 14 radnych, co stanowi ustawowe quorom do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Protokół z obrad X sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do obrad dołącza Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Jakubiuk. 

 

Punkt 3 

 

Przewodnicząca obrad przeszła do kolejnego punktu i oddała głos Wójtowi Gminy, który na 

wstępie swojego sprawozdania wspomniał o Ś.P. Krzysztofie Bartkowskim - Sekretarzu 

Gminy Wisznice. Jesteśmy przepełnieni bólem… Pan Sekretarz był znaczącym ogniwem 

Urzędu, zawsze pomocny, uśmiechnięty, doskonale wspierający pracowników urzędu jak i 

mieszkańców gminy. Będziemy pustkę po jego wspaniałej osobie odczuwali bardzo długo…- 

poinformował Wójt.  

 

Następnie Wójt Gminy przeszedł do bieżących spraw, nad którymi urząd aktualnie pracuje. 

Dodał, że niestety sprawa sądowa, która toczyła się z firmą CRG została przegrana. Do 

sprawy urząd przygotował się sumiennie, wynajęliśmy dobrego i kompetentnego prawnika 

niestety Sąd zadecydował inaczej i sprawę przegraliśmy – wyjaśnia Wójt. Sprawa dotyczyła 

niezapłaconych faktur, które opłaciliśmy oczywiście ale wynagrodzenie za pracę 

przekazaliśmy firmie RAPID, firmie która była wykonawca usługi. Po wykonaniu umowy 

dowiedzieliśmy się, że podwykonawcą była firma CRG, która domagała się od nas zapłaty za 

wykonaną pracę. Nie mogliśmy zapłacić dwa razy za tę samą pracę… - dodaje Wójt. Sprawa 

toczy się już od dłuższego czasu, od wyroku odwołaliśmy się do sądu apelacyjnego, niestety 

sąd podtrzymał wyrok. Nie mam więcej nic do dodania, jedynie jedno, sprawiedliwości w 

Sądzie nie ma. Taka sama sprawa toczyła się również przeciwko Gminie Rossosz i Mieście 

Radzyń Podlaski, oba samorządy również przegrały – zakończył Wójt.  

 

Kolejną informacją jest podpisanie umowy na wymianę lamp ulicznych na ledowe, w ramach 

projektu wymienione zostaną także dwa piece: w Ośrodku Zdrowia w Wisznicach i w Szkole 

w Horodyszczu. Procedura przetargowa była problematyczna, ze względu na trudności ze 

znalezieniem wykonawcy. Firma która zadeklarowała najlepszą ofertę wycofała się z 

przetargu. Wadium zostało zatrzymane. Urząd jako zamawiający musi jeszcze raz 

przeprowadzić procedurę przetargową.  

 

Urząd Gminy Wisznice bierze udział w projekcie, w ramach którego zostanie utworzony 

internetowy portal dla mieszkańców gminy, niestety tutaj także od dłuższego czasu pojawiają 

się duże problemy związane z wyłonieniem wykonawcy – informuje Wójt. Właśnie zakończył 

się trzeci z kolei przetarg prowadzony przez Miasto Terespol, w przetargu złożone zostały 

dwie oferty, obie niepełne. W związku z powyższym nie można rozstrzygnąć procedury. 

Jedna z firm odwołała się do Krajowej Izby Odwoławczej. KIO przychyliło się do wniosku 

firmy, w związku z powyższym następstwem decyzji KIO było podpisanie umowy z firmą na 

wykonanie zamówienia.  
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Niestety przy projektach OSA, które dostały dofinansowanie ze środków unijnych oba 

przetargi, które Urząd ogłosił zostały unieważnione. Środki przepadną, ponieważ nie ma 

możliwości ich przesunięcia. W pierwszym przetargu nie została złożona żadna oferta, 

natomiast w drugiej procedurze złożono jedną ofertę, która przekraczała założony budżet. 

Będziemy starali się ponownie o środki na OSA w przyszłym roku – dodał Wójt.  

 

Kolejną kwestią jaką Wójt poruszył jest planowany remont drogi powiatowej Polubicze-

Horodyszcze. Powiat proponuje, aby wspólnymi siłami w przyszłym roku wyremontować 600 

m. tej drogi, dlatego założyliśmy w budżecie koszty z tym związane – dodał Wójt.  

 

 

Punkt 4 

 

Po zakończeniu sprawozdania Wójta Gminy Przewodnicząca Rady Gminy przeszła do 

głosowania nad projektami uchwał.  

  

Uchwała Nr XI/59/2019 w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. 

Przemienienia Pańskiego w Wisznicach. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Uchwała Nr XI/60/2019 w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Białej Podlaskiej.  

Przewodnicząca zarządziła glosowanie tajne, poinformowała wysoką rade, iż do Biura Rady 

Gminy Wisznice wpłynęła jedna kandydatura Pani Renaty Sokołowskiej-Żelazowskiej. 

Powołany na ostatniej sesji zespół na podstawie dokumentów, które wpłynęły do Biura Rady 

oraz pozytywnej opinii Komendanta Wojewódzkiego Policji w Lublinie o kandydatce 

postanowił zaopiniować pozytywnie kandydaturę Pani Renaty Sokołowskiej-Żelazowskiej. 

Pełna dokumentacja w sprawie jest do wglądu wysokiej rady. Do komisji skrutacyjnej 

zgłoszono radnych: Krzysztofa Biełuszkę, Wiesławę Bandzerewicz i Dariusza Szajdę. Radny 

wyrazili zgodę na członkostwo w komisji. Karty do głosowania zostały rozdane, a 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej kolejno wyczytywał radnych z listy obecności, by 

podeszli do urny i oddali głos. Po zakończeniu głosowania Komisja Skrutacyjna odczytała 

protokół z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławnika do Sądu Rejonowego w Białej 

Podlaskiej na kadencje 2020-2023. Na ławnika w głosowaniu tajnym jednogłośnie została 

wybrana kandydatka Renata Sokołowska-Żelazowska. Uchwała wraz z protokołem z 

ustalenia wyników głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Uchwała Nr XI/61/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 2019. 

Projekt uchwały oraz uzasadnienie przedstawił Wójt Gminy Wisznice – Piotr Dragan przy 

wsparciu merytorycznym Skarbnika Gminy – Agnieszki Sokołowskiej. Projekt uchwały 

został podjęty jednogłośnie i wraz z imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Uchwała Nr XI/62/2019 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2019 rok. Projekt uchwały 

oraz uzasadnienie przedstawił Wójt Gminy Wisznice – Piotr Dragan przy wsparciu 

merytorycznym Skarbnika Gminy – Agnieszki Sokołowskiej. Projekt uchwały został podjęty 

jednogłośnie i wraz z imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 5 

Interpelacji i zapytań brak.  

 

Punkt 6 
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Radny Michał Bancarzewski wnosi o ustawienie i zamontowanie lustra wspomagającego 

wyjazd przy zakręcie na tak zwanym „Zaciuszu”. Zakręt ma 90 stopni, prosimy o 

zamontowanie lustra ze względów bezpieczeństwa – wyjaśnia radny.  

 

Radna Helena Daniłoś wnosi wniosek o zmianę organizacji ruchu na główną ulicę wiodącą 

przez wieś na drogę Polubicze-Horodyszcze. Wniosek o postawienie znaku zakazu wjazdów 

samochodów ciężarowych przy drodze prowadzącej do Pana Mariusza Jakubiuka. Przez TIRy 

które tam jezdzą tak często droga jest w bardzo złym stanie – dodaje radna. Kolejny wniosek 

radnej o zakup busa osobowego do transportu mieszkańców.  

 

Wójt Gminy odpowiadając zapewnia radnego Michała Bancarzewskiego, że lusterko jest 

potrzebne i zostanie zamontowane w początkiem przyszłego roku. Następnie zwraca się do 

radnej Heleny Daniłoś i wyjaśnia, iż zmiana organizacji ruchu to długa i skomplikowana 

procedura ale Urząd oczywiście podejmie temat. Nie ma możliwości wyłączenia TIRów z 

możliwości korzystania z drogi. Droga jest tak wykonana, że powinna wytrzymać natężenie 

ruchu ciężarowymi samochodami – dodaje Wójt. Na koniec wyjaśnia, że kupno busa jest 

niemożliwe, gdyż budżet Gminy nie pozwala na takie wydatki.  

 

 

Punkt 7 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 1515  Przewodnicząca Rady Gminy Ewa 

Nuszczyk zamknęła XI sesję Rady Gminy Wisznice.  

 

Prot. Ewa Jarosławska - Popielewicz 


